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Een kort interview met Jan Bunt, manager toptennis van de KNLTB op NTC de Kegel 
Amstelveen 

Je bent inmiddels een aantal maanden namens de KNLTB manager op het NTC en 
verantwoordelijk voor de toptennistak. Hoe zijn de eerste maanden op het NTC 
bevallen? 

Uitstekend. Ik ben nu een kleine 5 maanden actief als Topsport Manager op het NTC en 
ben met open armen ontvangen. Niet alleen door ons eigen multidisciplinaire KNLTB 
team van coaches, medici en scientists maar ook door het personeel van het NTC. Het 
is een grote eer om op deze mooie locatie een bijdrage te mogen leven aan Nederlands 
(top)tennis. Ik blijf regelmatig overnachten in het Grand Hotel, omdat ik zelf woonachtig 
ben in Haren (GR). Het is dan ook fijn om op zo’n fijne omgeving te werken als ik een 
tijdje van huis ben. 

De huidige generatie heeft met van de Zandschulp, Griekspoor, de Jong en inmiddels 
ook Lamens een aantal toppers. Zijn er jonge spelers die in hun voetsporen kunnen 
trainen? En bij de rolstoeltennissers? Wij behoren tot de absolute wereldtop, maar blijft 
dat zo denk je? 

Qua programma hebben we heel veel zaken goed staan om spelers maximaal te 
begeleiden in hun route naar de top. Met als bovenhanger ons Meerjaren Opleidingsplan 
Tennis (https://www.tennis.nl/media/4oqbkluu/knltb-meerjaren-opleidingsplan-tennis-
route-naar-de-top.pdf) doorlopen spelers verschillende ‘steps to the top’. Er komen een 
aantal veelbelovende talenten door vanuit groep 2 naar groep 3. Een mooi voorbeeld 
daarvan is Laurens Drijver, die volgende week het invitatietoernooi U14 speelt op 
Wimbledon. Iets wat voor weinigen is weggelegd en iets zegt over de potentie. Maar ik wil 
andere spelers niet te kort doen, want er zijn veel namen die nu goede stappen zetten in 
het (inter)nationale toptennis. Maar we hebben elke club, elke leraar en elke 
verenigingsbestuurder in het land maximaal nodig om tennis te blijven aanjagen en 
jeugd goed op te leiden. En om wedstrijden te organiseren. Als kinderen niet spelen, dan 
stoppen ze uiteindelijk met tennis. Daarom investeren we ook door onderin onze 
piramide, met een team van Regio Jeugd Coaches die overal in het land clubs en leraren 
helpen in de ontwikkeling van jeugd(beleid). Dan houden we de instroom van kansrijke 
spelers groot. En om specifiek terug te komen op je vraag; zowel in valide als in rolstoel 
speelt Nederland een rol van betekenis op het internationale toneel en wat ons betreft 
wordt dat aandeel alleen maar groter in de toekomst. 
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De komende maanden zijn er een aantal grote tennistoernooien op het NTC. De 
Amstelveen Open (29/6 tot en met 6/7) en de NK Jeugd (2 tot en met 6 augustus). 
Wat verwacht je te gaan zien? 

Allereerst een prachtige week met internationaal toptennis op het Amstelveen Open 
W35/M15. Met ook spelers uit onze eigen groep 4 die niet alleen meedoen, maar ook 
kansrijk zijn. Spelers als Abel, Manvydas en Pieter. Maar ook onze meiden zijn actief. Kijk 
dan uit naar Joy, Britt, Loes en Sarah. Maar natuurlijk ook andere spelers van 
Nederlandse bodem die hard strijden om punten voor de ATP of WTA ranglijst. Het is een 
evenement wat volledig door de KNLTB georganiseerd wordt in samenwerking met het 
team van het NTC. Mooi dat iedereen de schouders onder dit internationale evenement. 

Verder refereer je nog aan het NJK. Voor de oudere leeftijden (U16/U18) spelen we het 
evenement nu (deels) op het NTC. Een mooie situatie want daarmee laten we onze 
‘open’ houding als NTC richting alle prestatieve tennissers in Nederland zien. We hopen, 
door het splitsen van jongere jeugd in Hilversum en oudere jeugd op NTC, de oudere 
leeftijden ook te stimuleren het NJK te blijven spelen. Hun eigen evenement op de 
centrale plek van Toptennis in Nederland. 

Wat zijn voor jou nog de grootste uitdagingen dit jaar en voor volgend jaar? 

Voor mij persoonlijk heb ik een aantal duidelijke doelen voor ogen voor ons programma. 
Meer vloeiende overgangen en interactie/intervisie tussen onze verschillende 
groepen/steps en de verantwoordelijke coaches. We willen verdere stappen in 
professionaliteit zetten in onze MDO’s (Multi Disciplinaire Overleggen) waar voor ons het 
persoonlijk ontwikkelingsplan van de spelers nog meer centraal komt te staan. Maar ik 
maak me ook graag hard voor een aantal grotere landelijke uitdagingen waar we in tennis 
mee te maken hebben; denk aan het behoud van jeugd voor onze sport, het goed 
opleiden en behouden van de jeugdige spelers binnen de clubs. Maar mijn belangrijkste 
taak is het welzijn en het maximaal kunnen faciliteren van mijn team van professionals 
die zich dagelijks inzet voor onze toptennissers in Nederland. Dat iedereen individueel 
kan groeien, maar wij ook als team stappen zetten. 

 


